
Παρεμβάσεις – Προτάσεις

του

  

Κώστα – Πολυχρόνη Τίγκα

  

Δημοτικού Συμβούλου Παπάγου – Χολαργού

  

Στο τελευταίο Δημοτικό Συμβούλιο, στις 24 Μαΐου 2012,μεταξύ των θεμάτων που 
συζητήθηκαν ήταν και η «Γνωμάτευση επί των Περιβαλλοντικών Όρων της μελέτης
εγκατάστασης Σταθμών Βάσης Κινητής Τηλεφωνίας» . Οι προτεινόμενες θέσεις είναι τόσο
στο Χολαργό όσο και στον Παπάγου και το θέμα είναι πολύ σοβαρό γιατί έχει να κάνει με
την υγεία των κατοίκων του Δήμου μας.

  

Η θέση της Δημοτικής Αρχής αλλά και του Δημοτικού Συμβουλίου ήταν ομόφωνη και
Αρνητική. Σκοπός της παρέμβασης του Δημοτικού Συμβούλου Κώστα – Πολυχρόνη Τίγκα
ήταν η αναζήτηση της όσο το δυνατόν ισχυρότερης επιχειρηματολογίας με την παρουσίαση
και άλλων στοιχείων. Κατόπιν αυτών και στην προσπάθεια για την προστασία της υγείας
των συμπολιτών μας, ο έκανε την παρακάτω Παρέμβαση – Πρόταση.
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